
Bestyrelsesreferat fra 28-03-21. 
 
Fraværende uden afbud. Johnny. 
 
1. 
Sidste referat blev godkendt. 
-- 
2 Mail: 
 
Helle læste mail op fra xxxx, og hun har svaret ham. 
 
Hestehold, Mette Kalleruphaven 8. 
Vej Mogens har ryddet området. Helle har haft en snak med Mette omkring regler for brug af 
området.  
Mette bekoster selv hegnet. Og er godt tilfreds med aftalen om brugsretten. 
-- 
 
Omkring afbrænding i haverne. Så er det ikke tilladt efter Møllehøjs egen regelsæt. 
Hverken afbrænding af haveaffald eller bål.  
Vi tager en drøftelse omkring emnet på næste møde. 
-- 
Dorte fik nyt sim kort til mobilen.  
- 
Vi rykkes for dato til afholdelse af generalforsamling. Hvilken vi fastsætter til d. 29. august.  
Vi forventer at kunne afholde den i Laden. 
 
-- 
Helle og Dorte M, aftaler møde med Strube, omkring samarbejdsaftaler.  Vi føler at Møllehøj 
måske opfattes som en god indtægtskilde i stedet for en kunde.  
- 
 
Dorte M er i fuld gang med årets vand regnskab. Når hun har afsluttet kontakten til de parceller som 
der ligger aflæsninger på. Sætter hun sig sammen med Anita og Dorte J. For at få skik på de sidste 
parceller. Vi krydstjekker dem. 
- 
Vi beslutter at få etableret en forhøjning til Møllen.  30.000 eks moms er tilbudet landet på. 
- 
 
Vi sætter ind på at afholde 50-års jubilæet i år, i stedet for at udsætte til næste år. 
Vi sætter dog datoen til 7 august, i stedet for 5 juni.  Så burde vi være over de fleste vaccinationer. 
Festens praktiske afvikling afhænger af restrektioner til den tid, om det er ude eller i et stort telt. 
Den økonomiske bundlinie er xxxxxx 
Festens indhold er: 
Levende musik 
Helstegt pattegris 
Pølsevogne 
Pandekagebod. 
Kaffe 



Fadøl 
Popcorn 
Storskærm til taler og hilsener. 
 
Jubilæumsgaver til Møllehøjs medlemmer. Kaffe og Øl flag. Som Helle Designer. 
 
Festudvalget træder sammen  
Og der laves et opstartsbudget som fremlægges på næste bestyrelsesmøde. 
 
- 
Den nye gartner er i gang.  
Vi aftaler at der laves et oversigtskort til ham, med aftegninger over udendørs inventar. 
- 
Ekstraordinær hovedbestyrelsesmøde mandag. 
- 
Asfalten er under reetablering. 
 
- 
Helle fremviser billeder af Møllen. Det ser fint ud. 
 
- 
Minigolf. 
Carsten indkøber nye baner. 
 
- 
Anita taler med Mogens omkring offentlige udlån af grillen. 
- 
Carsten laver en oversigt over ladeprojektet. Dette fremlægges til orientering på 
generalforsamlingen. 
 
 
Næste møde 25-04-21. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


